
HF Hersted

Referat
Ordinær Generalforsamling 2023

Tid/sted: Lørdag den 3. juni 2023, kl. 11:00 i Pergolaen.

Formand Bent Christiansen bød velkommen til årets Ordinære Generalforsamling.

Dagsordenens pkt. 1. (Valg af dirigent).
Bestyrelsen forslog Gunnar (have 28), der blev valgt uden modkandidat.
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at Generalforsamlingen i henhold til § 4.02.
i foreningens love var lovligt indvarslet.

Dagsordenens pkt. 2. (Valg af stemmetællere).
Dirigenten anmodede to frivillige til at melde sig som stemmetællere. Lasse (6) og Peter
(have 29) stillede sig til rådighed og blev valgt.

Dagsordenens pkt. 3. (Beretning).
Formanden begyndte med at byde to nye medlemmer i foreningen: Oscar Barrios
Lewesen (have 50) og Kirsten Rømer Reenmers (have 51) hjertelig velkommen i
foreningen.

Formanden fortsatte med at oplyse at foreningen desværre har mistet Rigmor (have 18),
og bad forsamlingen om at mindes Rigmor med et minuts stilhed.

Formanden fortsatte derefter med oplæsning af beretningen. Den blev godkendt uden
bemærkninger.

Dagsordenens pkt. 4. Fremlæggelse af regnskab

a. Regnskab
Regnskabet blev gennemgået. Kassereren nævnte at saldoen er lavere grundet
kloakprojektet.
Generelt er foreningen blevet mere værd grundet valuarvurderingen.

b. Budget
Kassereren opdagede at der havde indsneget sig en lille fejl der gør budgettet
lidt skævt. Det vil blive rettet.
Grundet deraf kunne kun regnskabet godkendes af forsamlingen.
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Dagsordenens pkt. 5. Indkomne forslag

1. Ændring af Love § 3. Tony (have 31)
Ændring: Fravær ved Generalforsamling meddeles skriftligt.
Forslaget blev vedtaget (uden megen debat)

2. Ændring af Love og Ordensregler Tony
Begrebet ”formand” ændres.
Forslaget blev vedtaget (uden megen debat)

3. Sommerfesten Tony
Ændring af sommerfesten tilbage til gamle regler
Forslaget blev vedtaget (uden megen debat)

4. Klipning af tjørnehæk Tony
Klipning af hæk til mindre højde
Der var lidt debat omkring højden af hæk. Vores officielle højde inde i foreningen
er 180 cm. Mens Tjørnehækken omkring foreningen fint kan være 200 cm. eller
mere. Vi skal kontakte Platanhaven om klipning på deres side.
Forslaget blev vedtaget

5. Ændring af Love Heidi (have 48)
Ændring af § 6 stk. 6, ”Haveandelen”
Forslaget blev vedtaget (uden megen debat)

6. Ændring af Love Bestyrelsen
Forhøjelse af gebyret for havevurdering til 2000 kr.
Forslaget blev vedtaget (uden megen debat)

7. Storskraldscontainer Bestyrelsen
Det foreslås at afskaffe storskraldscontaineren
Der opstod en livlig debat om hvordan vi kan undvære den. Bent (have 56) oplyste
at den er rasende dyr at bruge.
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Der er jo en del haveejere der har en trailer, og vi er rigtig gode til at hjælpe
hinanden. Så hvis du skal en tur på genbrugsstationen med din trailer, så spørg
lige naboen om noget kan komme med derfra.
Men hvis du ingen trailer har, men har noget tungt der skal smides ud, så kan du
også sætte det på p-pladsen – tidligst dagen forinden - ved fællesarbejde. Så vil
bestyrelsen sørge for at det køres væk. Nu kan vi jo prøve i år hvordan det går. Til
næste år kan containeren genindføres hvis den er nødvendig.
Da argumenterne var udtømt gik man til afstemning.
Forslaget om afskaffelse af storskraldscontainer blev vedtaget

Dagsordenens pkt. 6. (Valg ifølge lovene for 2 år).

På valg er:
a. Formanden

Bent (have 56) ønskede ikke genvalg!
Dirigenten spurgte forsamlingen om nogen ønskede at stille op!
Anja (have 6) meldte sig.
Da ingen andre ønskede at stille op, var Anja hermed valgt. Forsamlingen bød
den nye Forperson velkommen med klapsalve.
Hermed bad kassereren om ordet og takkede varmt den afgåede formand for det
kæmpe arbejde han har gjort for foreningen i mange år, og overrakte ham en
gave. Bent takkede herefter for gaven.

b. Bestyrelsesrepræsentant
Anne (have 37) ønskede ikke genvalg!
Dirigenten spurgte forsamlingen om nogen ønskede at stille op. Gunnar (have
28) meldte sig. Da ingen andre ønskede at stille op blev han herefter valgt uden
modkandidat.
Kassereren bad igen om ordet og takkede Anne for det store arbejde hun har
udført med kontakten til Albertslund kommune omkring kloakprojektet og
lokalplanen for haveforeningen. Anne modtog også en gave som hun takkede for.

c. Bestyrelsessuppleant
Flemming (have 39) ønskede ikke genvalg.
Dirigenten spurgte forsamlingen om nogen ønskede at stille op. Kirsten (have 42)
meldte sig. Da ingen andre ønskede at stille op blev hun herefter valgt uden
modkandidat.

d. Revisor
Susanne (have 38) søgte genvalg, og blev valgt uden modkandidat.

e. Revisorsuppleant
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Didde (have 2) søgte genvalg, og blev valgt uden modkandidat.

f. Vurderingsrepræsentant

Frida (have 43) søgte genvalg, og blev valgt uden modkandidat

g. Vurderingssuppleant

Patryk (have 5) søgte genvalg og blev valgt uden modkandidat

Bestyrelsen er herefter sammensat således:
Anja Lauritzen (have 6) Forperson
Susanne Krogsdal (have 26) Kasserer
Jesper Bøgvad (have 20) Bestyrelsesrepræsentant
Gunnar Holse (have 28) Bestyrelsesrepræsentant
Henrik Jonassen (have 3) Bestyrelsesrepræsentant
Susanne Paltorp (have 38) Bestyrelsessuppleant
Kirsten Jensen (have 42) Bestyrelsessuppleant
Næstformand og sekretær vil blive valgt på førstkommende bestyrelsesmøde.

Foreningens revision er herefter sammensat således:
Susanne Paltorp (have 38) Revisor
Marianne Pedersen (have 33) Revisor
Didde (have 2) Revisorsuppleant

Vurderingsudvalget er herefter sammensat således:
Lasse Lamkjær (have 6) Vurderingsformand
Lene Clay Johannesen (have 13) Vurderingsrepræsentant
Frida Mie Klarlund (have 43) Vurderingsrepræsentant
Patryk Mikel Obacz (have 5) Vurderingssuppleant

Dagsordenens pkt. 7. (Eventuelt).
Flemming (have 39) takkede forsamlingen for opmærksomheden omkring hans
indsamling.
Elisabeth (have 16) opfordrede til at biler og trailere, der er kørt ind på ”Øen”, placeres i
den ene side af stien så det er muligt at komme forbi.
Jesper (have 20) bemærkede i den forbindelse, at han ofte er nødt til at holde på ”Øen”!
Men han opfordrede til, at hvis andre skal ind med bil/trailer mens hans røde bil holder der,
så kom lige ind og sig til hvis den er i vejen! Så bliver bilen selvfølgelig flyttet.

Side 4 af 5



Flere bemærkede at der er problemer med vores nye belægning på p-pladsen. Bent (have
56) oplyste at Gundsø havde problemer med at tromle belægningen da de skulle afslutte
kloak-projektet. Det havde regnet meget og gruset var for vådt.
Men – der er en aftale om at Gundsø kommer og tromler belægningen når vi har haft lidt
regn. Da vil p-pladsen blive ryddet for biler. Det vil selvfølgelig blive varslet i god tid.
Dirigenten spurgte forsamlingen om der var flere der ønskede at få ordet. Det var ikke
tilfældet.

Dirigenten takkede for god ro og orden, og afsluttede mødet.

Referent Jesper (have 20)
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